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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kérdések a kórházi tesztekről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus járvánnyal kapcsolatban számos protokoll érhető el nyilvánosan, elsősorban az NNK
honlapján. Számos olyan kérdés van azonban, amelyekre ezek a protokollok nem adnak egyértelmű
választ.

Ilyen  például  a  kórházban ápoltaktól  levett  minta  feldolgozása.  Nem egyértelmű,  hogy a levett
minták értékelése, az azokkal kapcsolatos sorrend miként érvényesül. Előnyben részesülnek-e azok,
akik valamilyen műtéti beavatkozásra várnak, vagy minden levett koronavírus-mintát egy egységes
sorrend  alapján  értékelnek  ki.  Ez  azért  fontos,  mert  az  elmúlt  hetekben  a  saját  példámon
tapasztaltam, hogy olyan betegek is, akik baleseti ellátásra várnak, napokat töltenek a kórházban a
koronavírus-tesztjük kiértékelésére várva. Bizonyára Miniszter Úr is egyetért velem abban, hogy
nem mindegy,  hogy műtétre,  beavatkozásra váró  betegek hány napot  várnak,  különösen,  ha  ez
baleseti ellátás keretében történik.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Hány napon belül kell kiértékelni a kórházi ellátásba került betegek koronavírus tesztjét?

2) Hány napon belül kell kiértékelni a beavatkozásra váró betegek koronavírus tesztjét?

3) Hány napon belül kell kiértékelni a baleseti ellátásra váró betegek koronavírus tesztjét?

4) Az előző három kérdésre a választ melyik protokoll tartalmazza? Ez hol érhető el nyilvános?
Amennyiben nem érhető el nyilvánosan, kérem küldje meg számomra, amennyiben elérhető, kérem
adja meg az elérhetőség pontos internetes hivatkozását.

5)  Miért  nem szerepelnek  könnyen  elérhető,  összefoglaló  módon  a  koronavírussal  kapcsolatos



protokollok az koronavírus hivatalos kormányzati honlapján?
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